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El pacte d'esquerres ha durat 19 mesos 

Palamós: ERC, PSUC 
i PSC parteixen peres 

(Plana 3) 

El cap de setmana 

La sort somriu a les 
comarques gironines 

Marta Vilar l'afortunada de TV3. (Foto: Vilardell). 

Un cotxe 
del concurs 
«Tres i 
l'astròleg» a 
una noia 
del barrí 
gironí de 
Sant Narcís 

-(Plana 5) 

Un catorze milionari 
cau a Palafrugell 

PALAFRUGELL (Del nostre 
corresponsal).— Un total de 
més de 53 milions de pes
setes s'embutxacarà una do
na de Palafrugell després 
d'encertar en la darrera jorna
da futbolística els catorze re
sultats de la travessa. Ahir al 
matí l'anècdota a Palafrugell 
girà entorn als periodistes I 
als gestors comercials de 
bancs que regiraren fins i tot 
les pedres per conèixer la 

identitat de l'agraciada. Per 
part del Patronat i dels seus 
responsables, el mutis fou to
tal. La «senyora milionària» 
de Palafrugell havia omplert 
una butlleta de vuit apostes 
que li costà un total de 360 
pessetes. Junt anib el cator
ze de 45 milions de pessetes 
li corresponen també tres 
premis de tretze de dos mi
lions i mig i tres de dotze a 
cent-cinquanta mil pessetes. 

Macià 
Alavedra 
acompanya! 
el poble 
de Tossa 
en el 
vot del 
Pelegrí 
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El circuit de 
velocitat de 
Caldes, un 
altre cop 
encallat 
BARCELONA.- Després de 
més d'una hora de reunió a la 
direcció general de l'Esport, 
encara no hi ha acord defini
tiu sobre la ubicació del cir
cuit permanent de velocitat 
de Catalunya a Caldes de Ma
lavella. Ahir al capvespre, re
presentants gironins, barce
lonins i el director general de 
l'Esport van estar debatent 
els diversos informes presen
tats, i a la sortida, Josep Lluís 
Vilaseca, director general, 
manifestava: «Jo espero que 
amb dos mesos podem ha
ver-ho decidit». A més, va dir 
que la Generalitat col·labora
ria econòmicament amb un 
terç a fons perdut del pres
supost per finançar el circuit. 

Els problemes principals 
que es van plantejar ahir van 
ser de tipus econòmic. Paco 
Gutiérrez, representant giro
ní, deia que hi veu un cin
quanta per cent de probabili
tats i Sebastià Salvador, del 
RAAAC, es pronunciava a fa
vor de més reunions: «Per in
tentar arribar a un acord». El 
més optimista era el director 
general, Vilaseca. 
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